

(перевод ниже)

**St. Vladimir Prince of Kiev
Orthodox Church**

3163 Purcell's Cove Road

Halifax Nova Scotia Canada

Canadian Orthodox Church

Archdiocese of Canada (OCA)

Under the Omophore of

His Eminence Archbishop Irénée (Rochon)

Archpriest Stelian Liabotis, Rector (613-223-3732)

Father Alexander Treiger (902-452-0255)

Deacon Michael Cherry (613-408-7378)

22st Sunday After Pentecost

Saturday November 8th

6pm **Vigil**

Sunday November 9th

22st Sunday After Pentecost

10am **Divine Liturgy**

Tone 5

1pm Adult Education

+Sunday School

Immediately after communion on Sunday, the children will head downstairs for Sunday School.

+The next Adult Education Class will be this Sunday at 1 pm. The topic will be **The Creed (part 2)**. [You can join by Teams here](#). Catechumens are encouraged to attend, but everyone else is also welcome: inquirers, newly illumined, as well as long-term Orthodox.

+The monks still have garlic for sale. If interested, please contact them. <https://www.goosechasemonastery.ca/>

+Sunday November 9th is Stewardship Sunday for the OCA. In light of this, we would like to encourage people to donate to STAS (Saint Tikhon Archdiocesan Stewards), either on a regular basis by filling out the pledge form or directly to the diocese and directed to STAS.

[STAS is a tangible way to directly support the work of the Church in addressing its current and more importantly its future needs, whether it be the Episcopacy, Missions, Education, and Seminary funding...](#)

[STAS has the possibility to positively affect our Archdiocese: an Archdiocese with real needs, and with the potential of real solutions, through your support.](#)

For this we ask that you consider your participation in supporting the witness of the Church in this country. Please contribute what you can, with joy and thanksgiving. <https://canadastas.ca/>

+Help Father Noah Rebuild

Many of you have seen the news of the devastating floods that recently happened in Alaska. Father Noah Andrew and his Matushka, Anastasia, of Kwigillingok, Alaska, lost their home, their subsistence and all their possessions in the flood that struck their small village. Father Noah is the pastor of Saint Michael's Orthodox Church in Kwigillingok which also perished in the flood.

Father Noah and others were forced to evacuate from Kwigillingok, which was completely devastated, to Kongiganak, a neighboring village. Through Father Noah's selfless service and a deep devotion to their community, Father and Matushka continue to give of themselves to others suffering through this great tragedy. All funds will assist Father Noah to rebuild his home and provide for his family's subsistence so he can continue to minister to his flock.



Our parish will be collecting money to send to Alaska to help Fr. Noah. If you would like to contribute, please include a note with your donation or e-transfer.

+A message from Mat. Maria

St. Emmelia Ministries is a non-profit organization under the Antiochian Orthodox church that works to help promote and support homeschooling in North America. They have many valuable resources and hold in-person conferences and online lectures regularly for children and adults. Check out their website

here: <https://www.saintemmelia.com/>

-Mat. Maria

+The newsletter is now available on the website as a downloadable PDF, if you would prefer that format.

+Upcoming Events and Services

- **St Michael the Archangel**
 - Thursday November 20th 6pm **Vigil**
 - Friday November 21st 10am **Divine Liturgy**
- **Beginning of Nativity Fast** - Friday November 28th

+Upcoming Workdays

- November 13-15 (roof and decluttering)
- December 13 (cleaning for Nativity)

+Cape Breton Liturgies

- Sunday November 9th, Fr. Alexander
- Nativity Eve Liturgy Wednesday December 24th, Fr. Stelian
- Nativity Liturgy Thursday December 25th, Fr. Stelian

St. Vladimir Orthodox Church
halifaxorthodox.org

November 2025

3163 Purcell's Cove Road
Halifax NS. B3P 2G4

Lenten Day						
Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
	27 / 14	28 / 15	29 / 16	30 / 17	31 / 18	1 / 19
						St. John Kronstadt Parental Saturday 10am Divine Liturgy and panikhida 6pm Vigil
2 / 20 10am Divine Liturgy	3 / 21	4 / 22	5 / 23	6 / 24	7 / 25	8 / 26
						6pm Vigil
9 / 27 10am Divine Liturgy	10 / 28	11 / 29	12 / 30	13 / 31	14 / 1	15 / 2
						6pm Vigil
16 / 3 10am Divine Liturgy	17 / 4	18 / 5	19 / 6	20 / 7	21 / 8	22 / 9
				6pm Vigil	Archangel Michael 10am Divine Liturgy	6pm Vigil
23 / 10 10am Divine Liturgy	24 / 11	25 / 12	26 / 13	27 / 14	28 / 15 Beginning of Nativity fast	29 / 16
						5:30pm Panikhida 6pm Vigil
30 / 17 10am Divine Liturgy						

**Православная Церковь
Святого Владимира Князя
Киевского**

**3163 Перселлс Ков
Галифакс, Новая Шотландия,
Канада**

**Канадская православная церковь
Архиепископия Канады (ОСА)**

Под омофором
**Его Высокопреосвященства Архиепископа
Иренея (Рошона)**

Протоиерей Стелиан Лиаботис, Эдвардс (613-223-3732)
Отец Александр Трейгер (902-452-0255)
Диакон Майкл Черри (613-408-7378)

Неделя 22-я по Пятидесятнице

суббота, 8 ноября

18:00 **Вечерня**

воскресенье, 9 ноября

22-я неделя по Пятидесятнице

10:00 **Божественная Литургия**

Глас 5

13:00 **Беседа для Взрослых**

+ Воскресная школа

Сразу после причастия в воскресенье дети спустятся вниз для посещения воскресной школы.

+ Следующая просветительская беседа для взрослых состоится в это воскресенье в 13:00. Предметом обсуждения будет **Символ Веры (часть 2). [Можете присоединиться к собранию Teams](#). Призываем оглашенных присутствовать, а также приглашаем всех остальных: вопрошающих, новопросвещенных, и православных верующих со стажем.**

+ Монахи по-прежнему продают чеснок. Если вы заинтересованы, свяжитесь с ними. <https://www.goosechasemonastery.ca/>

+ Воскресенье, 9 ноября — День попечительства Православной Церкви в Америке. В связи с этим мы хотели бы призвать всех жертвовать в фонд STAS (Свято-Тихоновские архиепископские попечители), или регулярно, заполняя форму пожертвования, или напрямую в епархию и перечисляя пожертвования в STAS.

STAS — это осязаемый способ оказать прямую поддержку работе Церкви по удовлетворению её текущих и, что ещё важнее, будущих потребностей, будь то финансирование епископства, миссий, образования и семинарии...

Благодаря вашей поддержке STAS может оказать положительное влияние на нашу Архиепископию: Архиепископию с реальными потребностями и потенциалом реальных решений.

В связи с этим мы просим вас рассмотреть возможность вашего участия в поддержке свидетельства Церкви в этой стране. Пожалуйста, внесите свой вклад по возможности, с радостью и благодарностью. <https://canadastas.ca/>

+ Помогите отцу Ною отстроить

Многие из вас видели новости о разрушительных наводнениях, которые недавно произошли в Аляске. Отец Ной Андрей и матушка Анастасия из Квигиллингока, Аляска, потеряли свой дом, средства к существованию и все имущество во время наводнения, которое обрушилось на их маленькую деревню. Отец Ной - священнослужитель Православной церкви Святого Михаила в Квигиллингоке, которую наводнение также уничтожило.

Отец Ной и другие были вынуждены эвакуироваться из Квигиллингока, который был полностью разрушен, в соседнюю деревню Конгиганак. Благодаря бескорыстному служению и глубокой самоотверженности своей общине, отец и матушка продолжают отдавать себя другим, страдающим из-за страшной трагедии. Все собранные средства помогут отцу Ною реконструировать дом и обеспечить его семью средствами к существованию, чтобы он мог и дальше служить своей пастве.



Наш приход собирает деньги для отправки в Аляску, чтобы помочь отцу Ною. Если вы желаете сделать вклад, пожалуйста, добавьте примечание к вашему пожертвованию или электронному переводу.

+ Сообщение от матушки Марии

Служение Святой Эммелии - некоммерческая организация Антиохийской Православной Церкви, которая занимается продвижением и поддержкой домашнего обучения в Северной Америке. Организация располагает множеством ценных ресурсов и регулярно проводит очные конференции и онлайн-лекции для детей и взрослых. Посетите их веб-сайт: <https://www.saintemmelia.com/>
- Матушка Мария

+ Информационный бюллетень теперь доступен на веб-сайте в формате PDF для скачивания, если вы предпочитаете этот формат.

+ Предстоящие мероприятия и богослужения

- **Собор Архистратига Михаила**
 - четверг 20 ноября - 18:00 **Вечерня**
 - пятница 21 ноября - 10:00 **Божественная Литургия**
- **Начало Рождественского поста** - пятница, 28 ноября

+ Предстоящие субботники

- 13-15 ноября
- 13 декабря

+ Литургии Кейп-Бретона

- воскресенье, 9 ноября, отец Александр
- Литургия навечерия Рождества - среда, 24 декабря, отец Стелиан
- Литургия Рождества - четверг, 25 декабря, отец Стелиан

St. Vladimir Orthodox Church
halifaxorthodox.org

November 2025

3163 Purcell's Cove Road
Halifax NS. B3P 2G4

Lenten Day						
Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
	27 / 14	28 / 15	29 / 16	30 / 17	31 / 18	1 / 19
						St. John Kronstadt Parental Saturday 10am Divine Liturgy and panikhida 6pm Vigil
2 / 20 10am Divine Liturgy	3 / 21	4 / 22	5 / 23	6 / 24	7 / 25	8 / 26 6pm Vigil
9 / 27 10am Divine Liturgy	10 / 28	11 / 29	12 / 30	13 / 31	14 / 1	15 / 2 6pm Vigil
16 / 3 10am Divine Liturgy	17 / 4	18 / 5	19 / 6	20 / 7 6pm Vigil	21 / 8 Archangel Michael 10am Divine Liturgy	22 / 9 6pm Vigil
23 / 10 10am Divine Liturgy	24 / 11	25 / 12	26 / 13	27 / 14	28 / 15 Beginning of Nativity fast	29 / 16 5:30pm Panikhida 6pm Vigil
30 / 17 10am Divine Liturgy						